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Posjeta člana Predsjedništva BiH  
 
Član Predsjedništva BiH  Željko Komšić je  
tokom jučerašnjeg boravka u Prijedoru 
razgovarao i sa načelnikom opštine 
Prijedor Markom Pavićem koji ga je 
upoznao o problemima sa kojima se 
susreće ova lokalna zajednica , kao i  o 
privrednim potencijalima koje ovaj grad 
može ponuditi stranim investitorima. 
         „ Ovakve razgovore smatram veoma 
značajnim jer se na taj način upoznajem sa 
problemima koje imaju  lokalne zajednice i 
njihovim razvojnim projektima , koje 
kasnije možemo  kandidovati kao 
prioritetne u kontaktima sa zvaničnicima ,a 
posebno privrednicima drugih država, kada 
nas pitaju gdje investirati“ rekao je Komšić  
 

 
         
 Načelnik opštine Prijedor  Marko Pavić je 
naglasio da je tokom razgovora istakao da 
su bezbjedonosna i politička  situacija na 
području  ove opštine ,  kao i  klima za 
razvoj   takve  da garantuju Prijedoru i 

njegovim stanovnicima da se mogu 
uspješno  uključiti u evropske integracije. 
    „U razgovoru smo posebno istakli 
veoma značajne prirodne potencijale u 
oblasti nemetala, prerade voća i povrća i u 
oblasti turizma koji Prijedor  mogu učiniti 
prosperitetnim gradom“rekao je Pavić  
dodajući da je zatražio i podršku 
Predsjedništva BiH te zajednički rad na 
realizaciji nekoliko ključnih razvojnih 
projekata   dovođenjem investitora u 
Prijedor. 
 
Skupština opštine Prijedor 
Od jeseni jedan odbornik iz reda manjina 
 
Četiri manjinske zajednice koje žive na 
teritoriji oštine Prijedor će  nakon 
oktobarskih lokalnih izbora, po prvi put  
imati svog izabranog predstavnika odnosno 
jedno odborničko mjesto u klupama 
opštinskog parlamenta.To je potvrdio i 
predsjednik Opštinske izborne komisije 
Željko Škondrić, a što je predviđeno i  
izmjenama Statuta opštine iz septembra 
2007. godine. 
     „ Iako je nakon te izmjene, u aprilu ove 
godine ponovo  došlo do  izmjena Izbornog 
zakona BiH kojima se garantuje jedno 
odborničko mjesto u skupštinama opština  
gdje manjinsko stanovništvo čini tri odsto 
ukupnog broja stanovnika te opštine, zbog 
činjenice da nema vremena za ponovnu 
izmjenu našeg statuta, primjenjivaće se naš 
statut“ kazao je Škondrić. 
      

 
       On je pojasnio da su izmjene statuta 
opštine Prijedor  rađene po ranije važećim 
odredbama Izbornog zakona  kojima se  
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manjinama garantovalo  jedno mjesto ako 
je prema popisu iz 1991. godine na 
području neke opštine živjelo   2,2 odsto 
stanovništva iz reda ostalih naroda.     
      Predsjednik Udruženja Slovenaca  
"Lipa " Alenka Uduč, koja će se ispred 
ovog udruženja naći na odborničkoj lsiti iz 
reda manjima je   rekla  da će jedno  
odborničko mjesto omogućiti manjinskim 
zajednicama da se uključe i u politički 
život, dok su već odavno postali 
nezaobilazan učesnik svih  kulturnih  i 
društvenih dešavanja u gradu. 
          „ Ni naše udruženje, kao ni ostala se 
ne mogu požaliti na podršku koju nam 
pruža opština Prijedor, jer je to jedna od 
prvih opština koja budžetom ima planirana 
sredstva za podršku rada  udruženja 
nacionalnih manjina“ kazala je Udučeva i 
dodala da će ovo samo biti još jedna 
mogućnost da se nacionalne manjine 
izbore za svoja ostvarivanje svojih 
interesa. 
  Učešće na opštinskim izborima u 
Prijedoru su, pored Slovenaca,  prijavili i  
Udruženje Čeha "Česka beseda"i 
Ukrajinsko humanitarno udruženje 
"Veselka", dok se iz tehničkih razloga 
predstavnik romske zajednice nije prijavio 
kao kandidat iz reda manjinskog naroda, 
već kao kandidat Socijaldemokratske 
partije BiH. 
 

Rekonstrukcija toplovodne mreže 
 
U sklopu rekonsturkcije  Zanatske  ulice u 
Prijedoru  počeli su radovi na  izgradnji 
toplovode mreže ,čije  proširenje  daje 
mogućnost  vlasnicima  okolnih stanova i 
poslovnih prostora u  ovoj gradskoj ulici 
priključka na centralno gradsko grijanje.  
           "Ovim ćemo riješiti zagrijavanje  i 
dijela glavne ulice, a planiramo i dovoljno 
kapaciteta za buduću gradnju planiranu 
regulacionim planom", potvrdio je direktor 
prijedorske Toplane Dragan Savanović, 
dodajući da je pored  toplovoda,planirano 
postavljanje  i vrelovodne podstanice. 
           On je potvrdio da je vrijednost  
radova na mreži 55.000 KM, dok će za 

podstanicu, za koju je u toku izrada 
projekta, biti potrebno oko  70.000 KM.  
   

        
 
 „ Ovim proširenjem mreže  Toplana će 
dobiti  nove potrošače toplotne energije , a 
iako je ovo  dio grada u kojem se, 
najvećim dijelom, nalaze poslovni objekti, 
cijena priključka će za sve potrošače  biti 
jedinstvena i iznosiće  0,08 KM po vatu 
instalisane snage“ rekao je Savanović. 
      Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je nakon obilaska gradilišta da je 
grijanje jedan od prioriteta problema koje 
opština i Toplana moraju rješavati. 
       „Krenuli smo u zajednički projekat 
proširenja toplovodne mreže  koji će  
opština u potpunosti finansirati , a što će 
imati i ekološki efekat, jer već od naredne 
grijne sezone u ovoj ulici, u samom centru 
grada više neće biti privatnih kotlovnica i 
drvarnica ispred stambenih zgrada „ kazao 
je Pavić.  
 
Odjeljenje za opštu upravu- 
         Gužve na šalterima  
 
Gotovo po nepisanom  pravilu u ljetnim 
mjesecima , a uglavnom zbog dolaska 
većeg broja Prijedorčana koji žive i rade u 
inostranstvu,velike su  gužve na šalterima 
javnih službi  i ustanova.Na šalterima za 
ovjeru prepisa i drugih službenih 
dokumenata, te  za izdavanje dokumenata 
u matičnom uredu, u zgradi opštine 
Prijedor ,  gužve su već od ranih jutarnjih 
časova. 
    „ Iako smo veoma dobro tehnički  
opremljeni, tako da  izdavanje potrebnih 
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dokumenata traje svega nekoliko minuta, 
zbog povećanog broja stranaka neminovno 
se stvaraju gužve“ potvrdio je i načelnik 
Odjeljenja za opštu upravu Mirzad 
Islamović. 
 

 
          
On je dodao i da  se redovi formiraju od 
samog  početka radnog vremena , jer 
građani nastoje da ,  zbog ljetnih vrućina,   
svoje obaveze riješe što prije. 
     „Ranijih godina smo zbog ovakve 
situacije uveli  rad u drugoj smjeni, 
međutim ispostavilo se da građani iz 
navike, ipak radije dolaze prije podne, tako 
da službenici koji su dežurali gotovo da i 
nisu imali posla“ potvrdio je Islamović i 
dodao da , ako bude potrebe moguće je da 
se i ove godine donese odluka o 
produžetku radnog vremena  šalterskih 
radnika. 
           Da se radi o povećanom obimu 
posla govore i podaci da je u  Matičnom 
uredu  tokom juna  izdato 5 655  izvoda, a 
za samo dvadeset dana u julu čak 4 826  
izvoda iz matičnih knjiga, tako da se 
očekuje da će  do kraja mjeseca znatno 
premašiti broj od 4 752 koliko ih je izdato 
tokom maja. 
 
 
Garancije na kredite za poljoprivrednu 
proizvodnju iz Fondacije za razvoj 
 
Upravni odbor Fondacije za razvoj 
„Prijedor“  dodijelio je dvije garancije na 
kredite za poljoprivrednu proizvodnju i za 
razvoj malih i srednjih preduzeća.To je 
nakon jučerašnje sjednice Upravnog 

odbora  i komisije  imenovane od strane 
načelnika opštine, potvrdila  predsjednik 
Upravnog odbora ove Fondacije Tatjana 
Marić. 
       „Riječ je o  dvije garancije kojima se 
pokriva 50 odsto kredita odobrenog na 
iznos od 10.000 KM  i 30 000 KM projekta 
plasteničke proizvodnje  i projekta iz 
oblasti drvne industrije“ precizirala je 
Marićeva. 
        Iako je Fondacija za razvoj 
„Prijedor“, kao kreditno garantni fond, 
ustanovljena  još  2006. godine , a  s ciljem 
razvoja poljoprivrede i preduzetništva kroz 
subvencioniranje kredita, tek sada su se 
stekli svi objektivni uslovi za odobrenje 
prvih kredita  u kojima se opština Prijedor 
pojavljuje  kao garant dijela kreditnih 
sredstava. 
      „Na računu Fondacije trenutno ima oko 
800.000 KM, a javni poziv za dodjelu 
kredita za razvoj poljoprivrede i male 
privrede i preduzetništva je otvoren i dalje“ 
dodala je Marićeva dodajući da prema 
ugovoru sa NLB Razvojnom bankom, na 
osnovu ovog garantnog portfolija, banka 
ulaže pet puta više sredstava. 
        „ Poljoprivrednicima, preduzetnicima 
i vlasnicima malih i srednjih preduzeća  
,po tom osnovu ,na raspolaganju  stoji oko 
četiri miliona KM kreditnih sredstava uz 
kamatnu stopu od 5,95 odsto“  kazala je 
Marićeva. 
 
Odjeljenje za boračko-invalidsku zaštitu       
          Džeparac za ljetovanje  
 
Opština Prijedor obezbijedila je  
jednokratnu novčanu pomoć za još 
desetoro  djece  invalida prve i druge 
kategorije iz Prijedora koja 16. jula odlaze  
na desetodnevno ljetovanje u  Dječiji kamp 
u Kumboru.   
          Sredstva na ime „ džeparca“ za 
mališane uručio je juče na sjednici 
Predsjedništva prijedorske Organizacije 
porodica zarobljenih i poginulih boraca i 
nestalih civila uručio   Mišo Rodić , 
načelnik  opštinskog Odjeljenja boračko-
invalidske zaštite. 
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         „ Riječ je o sredstvima u visini od 50 
KM koja su poklon načelnika opštine 
Prijedor Marka Pavića, a kojima smo 
željeli da najmlađima učinimo ove dane 
odmora na moru što ugodnijim“ kazao je 
Rodić. 
            Desetodnevni boravak na moru  
organizovao  je Javni fond dječije zaštite 
Republike Srpske , a dio je njihovog  
projekta socijalizacije  djece  u okviru koga 
će ovog ljeta  samo iz Prijedora , 
posredstvom više ustanova, organizacija i 
udruženja,  biti obuhvaćeno  oko stotinu 
djece. 
 
Prodajna izložba slika  
 
U prijedorskoj  „Galeriji 96“ otvorena je 
prodajna izložba slika prijedorskih autora. 
Prema riječima direktora  Galerije  
Tihomira Ilijaševića  prijedorski umjetnici  
izlažu  tokom  čitave godine svoja  djela u 
ovom izložbenom prostoru ravnopravno sa 
gostujućim autorima , a ovakvom izložbom 
uvodena  je i  praksa  organizovanja izložbi 
prodajnog karaktera gdje izlažu isključivo 
prijedorski autori. 
          „ Ovo je već postala tradicija  da se u 
našoj Galeriji organizuje  prodajna izložba 
slika i to je praksa koja se  ponavlja dva 
puta godišnje , u ljetnjim mjesecima  i 
tokom novogodišnjih praznika.To  je 
vrijeme kada je u Prijedoru veoma živo, 
kada  brojne delegacije  i  gosti iz 
inostranstva borave u  našem gradu, što 
može biti idealno i za posjetu Galeriji i 
kupovinu umjetničke slike, kao uspomene 
“ rekao je Ilijašević.  

            
U ovom izložbenom prostoru, koji se  
inače nalazi u centru grada, izloženi su 
radovi dvadesetak  prijedorskog slikara, a 
zastupljene su sve slikarske tehnike od 
crteža, preko grafike, slika rađenih u 
pastelnoj tehnici, do  akvarela , ulja i 
skulptura. 
            „ Ovdje svako može naći nešto za 
sebe od forme, do motiva, tehnike, pa i 
cijene“ istakao je Ilijašević.                
 
Zlatne ruke Potkozarja 
 
Na jednom od novih trgova u  glavnoj 
gradskoj ulici  u četvrtak 31. jula    biće  
otvorena  druga po redu etno-turistička 
manifestacija pod nazivom  „ Zlatne ruke 
Potkozarja“. Ovo je na jučerašnjoj 
konferenciji za novinare  potvrdila  
direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić. 
        Ona je ,predstavljajući  program ove 
dvodnevne manifestacije, istakla da  ova 
izložba ima   prvenstveno za cilj očuvanje, 
njegovanje , podsticanje  i promociju 
narodnih običaja i tradicionalnih 
vrijednosti naroda Potkozarja te je kao 
takva i ušla u kalendar turističke ponude 
opštine Prijedor. 
        „ Cilj nam je da i ove godine okupimo  
stvaraoce narodnih rukotvorina , kulturno-
umjetnička društva,kao i  udruženja žena i 
etno radionice, te ostale organizacije i lica 
koja se bave izradom suvenira koji će 
zajedničkim nastupom  i izlaganjem ručnih 
radova predstaviti autentičnost regije  
Potkozarja  „ kazala je Ganićeva  dodajući    
da  pored izložbenog, ova manifestacija  
ima i  prodajni karakter. 
         Ona je potvrdila i da su  do sada 
učešće prijavila  23 izlagača iz svih  
potkozarskih opština.  
         Organizator ove manifestacije je  
Turistička organizacija opštine Prijedor, a  
pokrovitelj  opštine Prijedor. 
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